
Folketingets Kommunaludvalg har den 9. december 2010 stillet følgende 
spørgsmål nr. 90 (L 65) til indenrigs- og sundhedsministeren, som hermed be-
svares. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Thomas Jensen (S).

Spørgsmål nr. 90:
"Ministeren bedes redegøre for, hvad omfanget af ubehandlede sager er hos 
vurderingsankenævnene opgjort på år i perioden 2005 - 2010."

Svar:
Skatteministeriet har oplyst følgende, som jeg skal henholde mig til:

”En ejer der ønsker at få ændret en ansættelse af fradrag for forbedringer skal 
først have anmodningen behandlet hos SKAT. Er ejer uenig i SKATs afgørelse 
kan den påklages til vurderingsankenævnene. Derfor opgives antallet af ube-
handlede sager både for SKAT og for vurderingsankenævnene.

Pr. 9. december 2010 SKAT Vurderingsankenævnene 

Sager i alt: 4.349* 4.417**

Fordelt efter modtagel-
sestidspunkt:

2006 21 146

2007 394 472

2008 590 1.631

2009 1.101 1.289

2010 2.249 879

*: Der er en afvigelse i antal sager i SKAT på 118 i forhold til svaret i spørgs-
mål 39. Det skyldes forskel i opgørelsesdato samt det forhold, at der på grund 
af den korte frist blev  talt visse afsluttede sager med.** Opgjort per ejendom. I 
spørgsmål 39 var det tilsvarende tal 2.757+1.892=4.649. Forskellen skyldes 
forskel i opgørelsesdato.”

Med venlig hilsen

Bertel Haarder  /   Søren H. Thomsen
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